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Protokoll

Hägersten-Älvsjös och Skärholmens
stadsdelsnämnds råd för funktionshinderfrågor

Tidpunkt:
Torsdag 2023-11-02
kl. 16.00-18.30
förmöte 15.30-16.00

Plats: Måsholmstorget 20, Skärholmen sammanträdesrum Prins Bertil.

Justering:
Mötesordförande
Axel Otten
Godkänd digitalt

Närvarande:
Ledamöter:
Axel Otten, ordf
Ulla Smedberg, vice ordf
Lotta Rosenström
Margareta Åsen-Johansson
Anette Rosing

Justerare
Lotta Rosenström
Godkänd digitalt

Övriga:
Jan Rönnberg, avdelningschef Hägersten-Älvsjö (§8)
Lee Orbersson, stadsdelsdirektör Hägersten-Älvsjö (§8)
Sara Grolander (HÄ-politiker)
Johan Nilsson (HÄ- politiker)
Lolita Loven Johnsen (HÄ- politiker)
Sophia Granswed Bath (Skärholmen-politiker)
Yulia Matuschenko (Skärholmen-politiker)
Andrea Törnestam (HÄ-politiker)
Två tolkar från Stockholms tolkförmedling
Yaowapa Karlsson, sekreterare

Återbud: Agnes Serfözö, Mikael Erdefelt och Ingela Heden



§ 1 Mötets öppnande och genomgång av närvarande
ledamöter.
Mötet förklaras öppnat. Axel Otten utses som ordförande för mötet.
Närvaron på dagens sammanträde noteras.

§ 2 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkännes.

§ 3 Val av justerare
Lotta Rosenström väljs somjusterare för sammanträdets protokoll
tillsammans med mötesordförande.

§ 4 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkännes.

§ 5 Remiss om nya Programmet för delaktighet och
tillgänglighet
Rådet formulerar ett gemensamt remissvar som skall vara
formulerat av samtliga rådsmedlemmar och sammanställas av Ulla
Smedberg inför decembersammanträdet. Eventuella justeringar
genomförs under mötet 6 december. Sista datum att skicka
remissvar till KF är 12 december.

§ 6 lnformationsträff Funktionsrätt Stockholm Stad 15
november
Inbjudan till informationsträff som arrangeras i Stockholm stad har
skickats till rådsledamöterna. Rådsledamöterna som vill deltaga
anmäler sig till Funktionsrätt Stockholm genom bifogad mejladress.
Rådet diskuterar möjligheten att sammanställa en skrivelse till
Funktionsrätt efter informationsträffen om behovet av
erfarenhetsutbyte mellan råden.

§ 7 Frågor till kommande möte 6 december kl. 9.00 - 12.00.
Sammanträdestider 2024

- Verksamhetsplan 2024

- Arbetsfördelning inom rådet

- Diskutera podden Unika-folket

- Eventuell rutin för hantering av rådets synpunkter.

§ 8 Dialog med inbjudna gruppledare för stadsdelsnämnderna

Rådet har bjudit in gruppledarna inom respektive stadsdelsnämnd.
Rådet redovisar utifrån prioriterade områden om erfarenheter för
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personer med funktionsnedsättning inom områdena arbete,
kompetens, tillgänglighet, ledsagning och psykisk ohälsa.

Dessa diskuteras med närvarande gruppledare, stadsdelsdirektör,
avdelningschef. Rådet ställer frågan till de närvarande
gruppledarna om samtliga har läst rådets synpunkter inför VP 2024,
samtliga svarar ja.

- Rådet framför önskemål om att införa treårsbeslut om
ledsagning.

- Rådet diskuterar nedskärningar av ledsagning och hur
olyckligt det drabbar den enskilde.

- Rådet lyfter värdet av att staden erbjuder information på
lättläst svenska eftersom stadens information numera endast
erbjuds på klarspråk. Rådet kritiserar stadens beslut att ta
bort den lättlästa delen av hemsidan. Rådet har testat några
av stadens broschyrer med personer med intellektuell
funktionsnedsättning och många ord och begrepp var svåra
att förstå.

Ordförande för HÄ välkomnar rådet till den nya
sammanträdeslokalen, då den valts med syfte att vara fullt
tillgänglig för personer med funktionsnedsättningar bl.a.

- Kontaktperson från varje nämnd: Eva Fagerheim (S),
kopplat ihop med Lotta Rosenström, HÄ .
Skärholmen återkommer med kontaktperson.

- Rådet lyfter frågan om hur samarbetet med förvaltningen
skall fortgå, hur skall det strategiska arbetet verkställas och
fortgå? HÄ SDF svarar att grundläggande förändringar av
frågor som berör målgruppen är ett strategiskt arbete som är
av vikt, men även förhålla sig till styrsystemet som då är
budgeten som styr förvaltningsarbetet.

- Rådsmedlemmar lyfter vikten av tidigare workshops med
SDF, och ser att det med fördel bidragit till det fortsatta
strategiska arbetet.

Yaowapa Karlsson mötessekreterare
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